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Elnökségi ülés, Tass 2024. június 12. 

 

Az eddigi gyakorlatnak megfelelően a félév végi utolsó elnökségi ülést külső helyszínen tartottuk 
meg 2024. június 12-én. Ebben az évben választott helyszín a Közép-Duna völgyi Vízügyi 
Igazgatóság kezelésében lévő tassi hajózsilip (Sajó Elemér műtárgy), a vízleeresztő zsilip és az 
erőmű műtárgycsoport volt. A Vízügyi Igazgatóság képviseletében Márton Attila, A Vízvédelmi 
Vízgyűjtőgazdálkodási Osztály csoportvezetője fogadta az elnökségi tagokat és tartott egy 
általános ismertetést az Igazgatóság feladatairól, projektjeiről, kihívásokról. 

Az ismertető után az elnökségi ülés a kiküldött napirendi pontok szerint haladt. 

 
1.  MMK küldöttgyűlése (2024.05.31.) tapasztalatainak összefoglalása 
A MMK éves küldöttgyűlése a kiküldött napirendi pontjaihoz két módosító indítvány érkezett, 
melyből az egyiket a Tagozatunk kezdeményezte a megfelelő létszámú aláírással. A javaslatunk 
sajnos nem kapta meg a küldöttgyűlési többséget. 
 
2.  Tagozat 2024 év II. félév munkaterve 
A Tagozat 2024.II. félévi üléseiről döntött az elnökség. Ezek a következők: 
 
II. félévi megnyitó elnökségi ülés:   augusztus 28. 
Szakcsoporti kibővített elnökségi ülés:  szeptember 18. 
Tagozati elnökségi ülés:    október 16. 
Tagozati taggyűlés:     november 20. 
évzáró elnökségi ülés:    december 18. 
 
A Tagozat legfontosabb teendői a II. félévben: 
 
Tagozati ügyrend módosítás: 
Rung Attila, Tagozatunk alelnöke elkészíti a Tagozatunk ügyrendje módosításának tervezét, mely 
többen között foglalkozik a Tagozat elnöksége és a szakcsoportok kapcsolatáról. Ezt megvitatjuk 
és elfogadásra a november 20-i taggyűlés elő terjesztjük. 
 
Adminisztratív jellegű intézkedések a MMK-ban: 
Reich Gyula a MMK alelnöke, elnökségi tagtársunk tájékoztatta az elnökséget, hogy a MMK őszi 
küldöttgyűlésén az Alapszabályunk módosítása a küldöttek elé kerül. Ezek a módosítás részben 
a 2023. évi C. törvény előírásai miatt válik szükségessé, mivel a műszaki ellenőrök, a felelős 
műszaki vezetők, valamint épületenergetikai tanúsítói jogosultsággal rendelkezők 2025. január 1-
től csak kamarai tagsággal folytathatják a tevékenységüket. A módosítás másik fő indoka, hogy 
változik a kamarán belül az Etikai Bizottságok működése is.  

Jancsó Béla a Tagozat elnöke indítványozta, hogy a Tagozat készüljön fel a szakterületünket érintő 
műszaki ellenőrök és felelős műszaki vezetők fogadására, nyilvántartására. 

A MMK tisztújításai: 
Múlik az idő, 2025. évben sor kerül a MMK tisztújítására. Az elnökség megállapodott abban, hogy 
a Tagozat – szintén esedékes – tisztújítását a 2025 őszi taggyűlésére tervezi. 
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A Szakértői Testület munkarendje: 
A Testület elkészíti a tervezői és szakértői jogosultságok elbírálásának egységesítésére vonatkozó 
működési ügyrendet, melyet a Testület elnöke Somogyi Ferenc az elnökség elé terjeszt, hogy azt 
majd a Taggyűlésünk elött megvitassuk. 

-  
Vizsgáztatási kérdések 
Jancsó Béla elnök a felszólalásában elmondta, hogy Raum László tagtársunk jelentős feladatot 
vállalt a vizsgáztatásokkal. Javaslata szerint a következő elnökségi ülések egyikén vissza kell térni 
a témára a tagtársunk jelenlétében. 
 
Szakcsoportokkal való kapcsolattartás 
Jancsó Béla elnökünk szerint át kell tekinteni a szakcsoportokkal együtt, hogy az Építészeti 
törvény hatályba lépésével milyen hatása Tagozatunkra nézve és milyen feladatok várhatók. 
Reich Gyula tájékoztatta az elnökségi tagokat, hogy a Vízügyi Törvény módosításra kerül és többek 
között ez év augusztus 1-től a vízügyi ágazat a BM felügyelete alól átkerül a Energiaügyi 
Minisztériumhoz. 
 
3.  A MMK-VVT szeptemberi szakcsoporti kibővített ülés előkészítése 
Jancsó Béla elnökünk felsorolta azokat a témákat, melyeket a szeptemberi kibővített elnökségi 
ülésre javasol: 
- Jogosultsági ügyek, ajánlások megfogalmazása 
- Tagság felmérése, szakcsoporti felmérések 
- Felkészülés a műszaki ellenőrök „fogadására”. Célszerű lenne meggyőzni a vízgazdálkodási 
területen is tevékenykedő műszaki ellenőröket, hogy lehetőleg a Tagozatunkat válasszák 
elsődlegesként. 
 
4. Novemberi taggyűlés előkésztése 
 
Az elnökség megállapodott abban, hogy a novemberi taggyűlésünkre szeptember hónapban 
készülünk fel. Meghatározzuk a taggyűlés fő témakörét, kiválasztjuk, felkérjük a szakmai 
előadókat.  
A taggyűlés további menetrendje a jól bevált szokásos módon történik. 
 
6.  Egyebek 
Farkas Egonné Zsuzsa tagtársunk beszámolt a Svájci Tanácsadó testületben végzett eredményes 
munkáról. 

 

Az elnökségi ülés után megtekintettük a Közép-Duna völgyi Vízügyi Igazgatóság kezelésében lévő 
tassi hajózsilipet (Sajó Elemér műtárgy), a vízleeresztő zsilipet és az erőműcsoportot az 
Igazgatóság munkatársai kalauzolásával. 

 

Az elnökségi ülés a helyi halászcsárdában elfogyasztott közös ebéddel zárult a helyi specialitások 
megismerésével. Elnökünk jó pihenést kívánt az elnökségi tagoknak az augusztusi viszontlátásig.  


